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TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  
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INNKALLING TIL VELFERDSTINGETS TILDELINGSMØTE 9. OKTOBER 2023 

Dette er innkalling til Velferdstingets tildelingsmøte, 9. oktober 2023 fra klokken 16.30. 

Seminaret finner sted på Universitetet i Oslo, Georg Sverdrups hus, auditorium 2.  

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via valgforsamlingen må ved forfall ta kontakt med samarbeidsansvarlig for å finne 

vara.

mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:sam@studentvelferd.no


  

 

 

 
4 

FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: A-lista 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

ESN: Erasmus Student Network 

GL: Grønn liste 

HTML: Henke og Thom-listen 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

ML: Moderat liste 

UiO: Universitetet i Oslo 

NSKI: NSKI høgskole  

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realisten 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VID: VID Vitenskapelige høgskole 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SKO: Studentunionen Kristiania Oslo
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

16:30  Registrering og matservering   

17:00  Offisiell møtestart   

 098-23/10 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 099-23/10 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 100-23/10 Godkjenning av dagsorden og kjøreplan Vedtakssak Møtekonstituering 

 101-23/10 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 102-23/10 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 103-23/10 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 104-23/10 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

17:45 Pause 15 min 

17:55 105-23/10 Velferdstingets driftsbudsjett 2024 Vedtakssak Økonomi 

18:30 106-23/10 Tildelingene for tilskuddsåret 2024 Vedtakssak Økonomi 

18:45 Pause 15 min  

19:00  Tildelingene for tilskuddsåret 2024 (forts). Vedtakssak Økonomi 

19:45 Pause 15 min 

20:00 107-23/10 Valg av medlem til kontrollkomiteen Valgsak Valg 

20:05 108-23/10 Valg av medlem til valgkomiteen Valgsak Valg 

20:10 109-23/10 Workshop om kulturpolitisk dokument Diskusjonssak Politikk 

21:00 110-23/10 Eventuelt  Eventuelt 

21:15  Møtekritikk   

21:30  Møteslutt og møtebrus   
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VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 1 

Saksnummer 098-23/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 2 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 3 

Forslag til vedtak: 4 

Ordstyrer: Kari Anne Andersen og Marius Toresen 5 

Protokollfører: Henriette Seim  6 
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GODKJENNING AV INNKALLING 7 

Saksnummer 099-23/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 8 

Innkallingen godkjennes. 9 

Forslag til vedtak: 10 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  11 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 12 

Saksnummer 100-23/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 13 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 14 

Forslag til vedtak: 15 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  16 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 17 

Saksnummer 101-23/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 18 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 19 

Forslag til vedtak: 20 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 21 

SAKSOPPLYSNINGER 22 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  23 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 24 

Saksnummer 102-23/10 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget  

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 25 

Saken tas til orientering. 26 

Forslag til vedtak: 27 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 28 

GENERELL ORIENTERING 29 

Denne orienteringen dekker perioden 2. september til 29. september. Øvrig relevant orientering om perioden 30 

fra 29. september til tildelingsmøte vil bli orientert om muntlig i møtet. 31 

ViN-samling 32 

Velferdstingene i Norge (ViN) holdt sin samling for dette semesteret, hvor Velferdstinget i Oslo og Akershus 33 

(VT) var vertskap. Samlingen gikk over tre dager, med kurs, erfaringsutveksling og omvisning i det nye 34 

studenthuset. Vi hadde også invitert inn Norsk Studentorganisasjon (NSO) og Organisasjon for Norske 35 

Fagskolestudenter (ONF), og vi snakket om hvordan vi kunne samarbeide på best mulig måte. NSO holdt også 36 

et spennende kurs om politisk påvirkning, og SiO foreninger bidro med kurs om markedsføring og sosiale 37 

medier. 38 

Kontakt med de mindre 39 

Samarbeidsansvarlig har vært i kontakt med mange av de mindre institusjonene, og fått etablert kontakt med 40 

de fleste av dem. Det har hittil blitt gjennomført møter med ti forskjellige institusjoner, og flere møter er 41 

allerede avtalt. I forhold til handlingsplanen skal VT jobbe for å øke synligheten til SiO på de mindre 42 

institusjonene i Oslo og Akershus. Dette jobbes med aktivt gjennom møtene. 43 

Politikk 44 

Den 5. september hadde leder og politikk- og medieansvarlig, sammen med styreleder og administrerende 45 

direktør i SiO, et møte med Statssekretær Oddmund Løkensgard Hoel. Det var et konstruktivt møte om 46 

mulighetene for statlig delfinansiering av Studenthuset SO23. 47 

6. september arrangerte VT sammen med Politisk Kvarter fra NRK og Chateau Neuf, den store Oslo-debatten. 48 

Der stilte byrådslederkandidatene fra Arbeiderpartiet og Høyre, samt førstekandidatene fra FRP, MDG, Rødt, 49 

SV og Venstre. Det var over 300 tilskuere i salen. Leder fikk både innlede debatten, og utfordre 50 

byrådslederkandidatene på slutten. 51 

https://radio.nrk.no/podkast/politisk_kvarter/sesong/202309/l_a87982b0-bf4d-4f7f-b982-b0bf4daf7f04
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Når resultatene for lokalvalget om hvem som kom inn i Akershus fylkeskommune, Lillestrøm og Oslo 52 

kommune satte arbeidsutvalget (AU) seg ned for å gjøre siste finpuss på plan for partikontakt. Forespørsel 53 

om møte for å løfte VTs prioriteringer for byrådsplattformen er sent til samtlige partier som kom inn i Oslo 54 

bystyre. Hittil er det gjennomført møte med Oslo Høyre, mens Oslo Venstre har fått tilsendt prioriteringene. 55 

AU opplever at både Høyre og Venstre er positive til å ta med seg innspillene inn til eventuelle 56 

byrådsforhandlinger. I Lillestrøm er det avtalt møte med nyvalgt ordfører og i Akershus har AU møtt Venstre 57 

for å løfte prioriteringer om bolig og kollektivtransport. Akershus Venstre kunne informere om at det er 58 

prosesser i gang for å se på billettsonene i Akershus. AU opplever at dette kan bidra til bedre priser for 59 

studenter som i dag reiser over flere soner. 60 

Studenthus 61 

I etterkant av Studentrum sitt stiftelsesmøte har nestleder fulgt opp det nye styre for å sørge for at man 62 

kommer i gang med finansieringsarbeid opp mot næringsliv og søking til stiftelser. Det ble arrangert et møte 63 

mellom SiO, Studentrum og VT der fremtiden til studenthusprosjektet ble diskutert.  64 

Tildelingene 65 

Tildelingsprosessen er nestleders ansvar, sammen med budsjettkomiteen, hvor de har hatt kontakt med 66 

søkerorganisasjonene gjennom hele prosessen. I år var det endringer i prosessen ved at budsjettkomiteen 67 

ble valgt allerede før sommeren. Budsjettkomiteen har bestått av følgende medlemmer: 68 

• Andrine Breiner Johansen fra Kristiania  69 

• Sigurd Graarud fra UiO 70 

• Mathias Lind Høyning fra UiO 71 

• Peter Lyche Aspelund fra UiO 72 

• Petter Hittnes-Kjærmsveck fra Kristiania.  73 

Før sommeren ble det tatt kontakt med budsjettkomiteen og de hadde et introduksjonsmøte i uke 27 om 74 

prosessen med grunnleggende opplæring. Det ble også sendt ut mail til alle søkerorganisasjoner med forslag 75 

om møtetidspunkter. Disse møtene handlet om å gå gjennom fjorårets søknad, forbedringspotensialer og 76 

årets prosess. Møtene ble avholdt etter ferie i uke 31 og 32, med et medlem fra budsjettkomiteen.  77 

Etter gjennomlesing av søknader møtte budsjettkomiteen nestleder 7. september for å samle spørsmål. Disse 78 

ble sendt ut til søkerorganisasjonene samme dag til spørsmålsmøtene 13. September. På spørsmålsmøtene 79 

fikk søkerorganisasjonene anledning til å svare muntlig på spørsmålene de hadde fått tilsendt, og mulighet å 80 

forsvare søknaden ytterligere. Budsjettkomiteen hadde innstillingsmøte torsdag 14. September, og 81 

søkerorganisasjonene fikk innstilling på e-post torsdag 21. September.  82 

Inntrykket budsjettkomiteen og nestleder sitter igjen med er at dette har vært en omfattende, men en god 83 

og ryddig prosess. Søkerorganisasjonene har kommunisert godt med nestleder og budsjettkomiteen, og har 84 

generelt levert gode søknader. AU og budsjettkomiteen anerkjenner også tyngden og arbeidsmengden det 85 

innebærer å sette seg inn i den store mengden sakspapirer til tildelingsmøtet. Derfor ble det lagt opp til et 86 

felles lesemøte for representantene torsdag 28. september der man hadde muligheten til å stille spørsmål til 87 

AU. 88 
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Studentsamskipnaden SiO 89 

AU har hatt formøte med de studentoppnevnte hovedstyrerepresentantene i forkant av hovedstyremøte i 90 

SIO. Her oppfordret AU hovedstyret til å be SiO om å synliggjøre bredden av sitt bærekraftsarbeid i mye større 91 

grad. 92 

I konsernlunsj 25.09.2023 (hvor AU møter konsernledelsen) ble det løftet spørsmål om studentidrettens 93 

premisser hos SiO. Nestleder følger opp med SiO for å undersøke om hvordan studentidretten kan få bedre 94 

vilkår hos SiO. Det ble også diskutert hvorvidt det burde vært en overordnet samarbeidsavtale mellom SiO 95 

og VT. Det var foreløpig ingen sterke meninger om at dette er noe som trengs å prioriteres på dette tidspunkt. 96 

SiO har arbeidet med nytt inntakssystem for SiO Psykisk Helse, og SiO ønsker å presentere dette i et VT-møte 97 

i løpet av høstsemesteret. AU har tatt imot tilbudet og ser på muligheten for å ta det opp under 98 

høstvalgmøtet.  99 
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 100 

Saksnummer 103-23/10 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 101 

Saken tas til orientering. 102 

Forslag til vedtak: 103 

Saken tas til orientering. 104 

SAKSOPPLYSNINGER 105 

Generelt  106 

Etter en vellykket semesterstart er SiO nå tilbake i normal drift. Det går for det meste godt i tjenestene og det 107 

er høy aktivitet. Styreleder og nestleder har vært i Kristiansand på styreledersamling med de andre 108 

samskipnadene og diskutert saker som semesterstart, studenthus og samarbeidsprosjekt mellom 109 

studentsamskipnadene. Sistnevnte blir en egen sak på samskipnadsmøtet i Molde i november. Styreleder 110 

har også blitt oppnevnt som leder for valgkomitéen i samskipnadsrådet og har satt i gang valgprosess der.  111 

SHoTs tilleggsundersøkelse har blitt lagt frem som nok en gang viser at studenter rapporterer at de har det 112 

vanskelig. SiO har igangsatt flere tiltak for å bidra til å bedre studentenes psykiske helse og takle vanskelige 113 

følelser. Blant annet har vi lansert to nye kurs: 114 

• Psyken – Verktøy for å forstå seg selv, og skape varig positiv endring 115 

• Fokus – Workshop for økt konsentrasjon og mindre utsettelsesatferd 116 

I tillegg tilbyr SiO rådgivningssamtaler, korttidsterapi, psykomotorisk fysioterapi og gruppeterapi. Videre vil 117 

man også fortsette å satse på studentfrivilligheten og tilrettelegge for gode sosiale arenaer. SiOs 118 

eventkalender har over 200 arrangementer for høsten og vi vil arbeide for å synliggjøre denne enda mer. 119 

Bolig og eiendom 120 

Bolig fortsetter å levere gode resultater med et økonomisk belegg på 99,6%. Vi har også sett en økning i antall 121 

søknader til boligene på 6,1% for samme tidspunkt i fjor. Det er fint å se at boligene i SiO er ettertraktet, selv 122 

om vi gjerne skulle hatt plass til flere.  123 

Semesterstart er gjennomført med flere tusen inn- og utflytninger gjennom sommeren. Det er et stort volum 124 

som håndteres på en relativt kort periode. De studentene som har signert kontrakt med SiO har nå flyttet 125 

inn, som betyr at driften i SiO Bolig er over i en mer normal tilstand. 126 
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SiO studentliv 127 

Fastlegene 128 

Fortsatt høy aktivitet hos fastlegene og fortsatt høy forekomst av gonore i studentaldersgruppen. SiO har 129 

hatt en kampanje i sosiale medier omhandlende kjønnssykdommer og bruk av kondom. Oppfordrer til å 130 

besøke Stå-godt hyllene på SiO Helsekontorene.  131 

Psykisk helse og rådgivning 132 

Etter overgang til ny inntaksordning til psykisk helse har vi ingen venteliste hos psykologene eller rådgivere, 133 

og heller ikke til samtale. Det er likevel et stort trykk inn til inntak der vi behandler søknader om tilbud hver 134 

dag. Ca. 30 % blir henvist til kurset Psyken og nesten 1300 studenter har deltatt på «God Start» kurs i august. 135 

Psyken og Fokus er to nyoppstartede kurs for semesteret og har vært godt mottatt så langt.  136 

SiO Foreninger 137 

Kurstilbudet til foreninger ble sluppet 10. august og flere av kursene har allerede hatt mange påmeldte. Vi er 138 

også i gang med møter med foreningene som har aktivitet på studentbyene (beboerutvalg ++), og vi ser på 139 

en mulighet for å flytte gjenbrukshjørnet til Amatøren, slik at de kan ha åpent utsalg i sine lokaler.  140 

Campustjenester 141 

SiO Campus er fortsatt i en gjenoppbyggingsfase etter pandemien. Rekruttering av barn til barnehage, 142 

medlemmer til treningssentrene, og daglig salg i servering har hatt fullt fokus gjennom semesterstarten. For 143 

å sikre en bærekraftig drift av campustjenestene er det særlig viktig at vi fyller opp mest mulig ledig kapasitet. 144 

Kundeantallet til SiO Mat og Drikke tyder på en positiv utvikling i aktiviteten på campus, som gir god grunn til 145 

å tro at det vil gi et positivt utslag for tjenestene våre. SiO barnehage og SMD viser positiv utvikling, mens 146 

athletica har flatet noe ut. Sistnevnte kan skyldes flere faktorer som stengt svømmehall og gressbane i 147 

sommer og noe nedetid på sio.no i august. Alle områdene jobber i tillegg med kostnadsreduserende tiltak, 148 

for å sikre lønnsom drift. 149 

Alle Athletica-sentrene våre er nå miljøfyrtårn sertifisert og er i gang med regnbuefyrtårn sertifisering, som 150 

første avdeling ut i SiO.   151 
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ANDRE ORIENTERINGER 152 

Saksnummer 104-23/10 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 153 

Saken tas til orientering. 154 

Forslag til vedtak: 155 

Saken tas til orientering. 156 

KULTURSTYRET 157 

Bli kjent-møte   158 

Kulturstyret har hatt et bli-kjent møte med nye medlemmer og varaer der vi blant annet diskuterte om KS vil 159 

dele ut egenkapitalen og hvor mye. Kulturstyret bestemte at vi skulle dele ut 250 000 kroner fra egenkapitalen 160 

som prosjektstøtte. Avgjørelsen ble gjort kjent via alle våre kontaktflater.  161 

Kulturstyret-møte 4. oktober   162 

Til neste møte er det planlagt 60 søknader med søknadssum på 787 822 kroner.   163 

Resultatet kommer muntlig på selve tildelingsmøtet.  164 

Polina Malinina  165 

Leder av Kulturstyret  166 

UNIVERSITAS 167 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 168 

RADIO NOVA 169 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 170 

VALGKOMITEEN 171 
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 Det foreligger ingen skriftlig orientering. 172 

URBO – URBAN BOLIGUTLEIE 173 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 174 

ARGUMENT 175 

Det foreligger ingen skriftlig orientering.  176 
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VELFERDSTINGETS DRIFTSBUDSJETT 2024 177 

Saksnummer 105-23/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus  

Vedlegg Velferdstingets driftsbudsjett, noter til Velferdstingets driftsbudsjett, Kulturstyrets budsjett  

Arbeidsutvalgets innstilling: 178 

Forslag til driftsbudsjett 2024 vedtas. 179 

Forslag til vedtak: 180 

Velferdstinget vedtar vedlagt forslag til driftsbudsjett for Velferdstinget 2024, med de endringer som kommer 181 

frem på møtet. 182 

SAKSOPPLYSNINGER 183 

Fra budsjettåret 2023 ble det gjort en endring i driftsbudsjettet til Velferdstinget. Alt av midler som går til å 184 

lønne administrasjonen er bevilget i en egen sum av Studentsamskipnaden SiO (SiO), det vil si at disse 185 

midlene er «låst» og kan ikke endres av representanter i Velferdstinget. Dette er gjort for å skape en 186 

forutsigbarhet i administrasjonen, og fordi det i praksis er leder av arbeidsutvalget og administrasjonsleder 187 

som skriver avtaler om arbeidsvilkår og lønn. Kostnadene er likevel vist i driftsbudsjettet. Dersom 188 

Velferdstinget ønsker å endre de andre honorarene i de postene hvor også administrasjonen ligger, må dette 189 

gjøres i økonomireglementet for Velferdstinget i Oslo og Akershus.   190 

Beløpet det søkes om fra tilskuddsrammen til Velferdstingets eget driftsbudsjett er 2 411 000 kroner (uten 191 

midler til administrasjonen på 1 289 000 kroner), og skal dekke øvrig drift samt lønn til arbeidsutvalget og 192 

kulturstyreleder, og honorarer. Dette er den samme summen søkt i 2023, da Velferdstinget har en veldig høy 193 

egenkapital som vi ønsker å bygge ned. 194 

Driftsinntektene til Velferdstinget består av ett tilskudd fra SiO på 19 500 000. Store deler av dette beløpet 195 

blir delt ut til andre foreninger på tildelingsmøtet, og i år er det en innstilling fra budsjettkomiteen om at 196 

samlet beløp på 15 800 000 blir tildelt andre foreninger. Velferdstinget får hvert år 150 000 kroner av Oslo 197 

kommune for å administrere Studenthovedstaden. Vi deler også bygg med Studentparlamentet ved 198 

Universitet i Oslo (SP-UiO) og fakturerer disse for fellesutgifter Velferdstinget legger ut for.  199 

Velferdstinget har en høy egenkapital, og ved å ikke øke søknadssummen fra tilskuddet fra SiO i år ønsker vi 200 

å bruke egenkapital. Dette vil ikke være en bærekraftig løsning over tid og vi må derfor søke høyere tilskudd 201 

etter hvert. Vi legger ikke opp til noe særlig økt aktivitet, men vi har hatt gode avtaler med Thon Hotel hvor vi 202 

har vår-, og høstseminarene til Velferdstinget, samt høstseminaret til Kulturstyret, disse gikk ut i 2023 og må 203 

reforhandles. Fordi vi inngikk disse avtalene for flere år siden, har vi fått veldig gunstig pris, og må derfor fra 204 

og med 2024 belage oss på en stor prisøkning.  205 
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Endringer av budsjettet:  206 

Regnskapet til Velferdstinget har over flere år vært ført i Visma, mens vi i 2023 gikk over til å bruke Tripletex. 207 

Dette har medført en opprydding i kontonummer og navn, og vi vil derfor legge frem budsjettet fra og med 208 

2024 med oppdaterte kontonummer og navn. Vi legger ved regnskap for 2020 og 2021 i gammelt format, 209 

mens regnskapet for 2022 er lagt inn sammen med nytt oppsett, hvor vi har prøvd å forklare hvilke 210 

kontonummer og navn det endrer fra, og til. Om dette er forvirrende – ikke nøl med å ta kontakt.  211 

Vi fjerner post 5015 rentekompensasjon AU, da dette er en post som er brukt én gang, og har siden vært lagt 212 

inn i budsjettet. Dette er en unødvendig, og såpass sjelden utgift, til å la stå i budsjettet. 213 

Vi fjerner også post 7776 krisefond utenlandskestudenter, da dette er en sum satt av hvert år, til noe vi ærlig 214 

ikke helt vet hva er. Når vi ser tilbake i historikken ser det ut som at utenlandske studenter som har havnet i 215 

ekstraordinære situasjoner har kunnet søke fra denne posten, dette har skjedd én gang. Dette er en pott som 216 

ikke er markedsført og det finnes ingen retningslinjer for denne potten, det vil derfor være vanskelig for 217 

kontoret å bevilge ut midler. Det finnes også andre, og bedre, instanser som kan hjelpe utenlandske 218 

studenter.  219 

Vi øker disse postene: 220 

5915 Opplæring/overlapp, denne posten økes til 22 000 kroner da vi ønsker å fortsette å kunne dra på hyttetur 221 

og inkludere administrasjonen i overlappsperioden. I år brukte vi 11 826 kroner på overlapp, hytten vi leier 222 

ligger på rundt 8 000 kroner, også brukte vi 4 000 kroner på mat og én overlappslunsj. Vi ser verdien av å bli 223 

godt kjent under overlapp og ønsker å legge opp til mer aktivitet i overlappsperioden, i tillegg til at ting blir 224 

dyrere, foreslår vi å øke denne posten.  225 

6790 Annen fremmed tjeneste, er de månedlige kostnadene tilknyttet Tripletex. Frem til 01.01.2023 førte vi 226 

regnskapet i Visma, og vi hadde en ekstern person som hjalp oss med lønn. Dette blir nå gjort i sin helhet av 227 

administrasjonsleder, og vi vil etter hvert bruke mindre på post 6720 honorar for økonomisk rådgiving. 6720 228 

er likevel ikke satt ned, da vi må ha en trygghet dersom administrasjonsleder skulle bli borte over tid.  229 

6840 Aviser, tidsskrifter o.l. har ikke tidligere vært en egen post, men vi ønsker å føre alt av avisabonnement 230 

på denne posten.  231 

7322 Seminar og konferanser og 7323 vår- og høstseminar er som nevnt over økt etter hva vi forventer av økte 232 

kostnader knyttet til hotell.  233 

Vi nedjusterer disse postene: 234 

5012 Honorar tillitsvalgte, vi ser over tid at vi ikke betaler ut like mye honorar som vi budsjetterer med, dette 235 

kommer blant annet av at valgkomiteen og kontrollkomiteen ikke har så mange egne møter som budsjettert. 236 

Kulturstyret har gått store deler av året uten møter derfor er ikke denne posten i 2023 så høy, men vi 237 

planlegger flere møter i 2024. Kulturstyret har gått i fra 10 medlemmer til 8 medlemmer, i tillegg til nestleder 238 

og leder. Nestleder får sin lønn, frem til 01.02.2024 fra post 5000 fast lønn, men vil etter nyttår bli honorert 239 

per time fra denne posten.  240 
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6540 inventar, i 2023 er denne posten høy fordi vi har kjøpt nye stoler til administrasjonen, vi ser ikke behov 241 

for noen større investeringer i 2024 og senker denne posten til 15 000 kroner.  242 

243 
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TILDELINGER FOR TILSKUDDSÅR 2024 244 

Saksnummer 106-23/10 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved nestleder Hanne A. Hugem 

Vedlegg Habilitet 

Budsjettkomiteens innstilling 245 

Budsjettkomiteens innstilling er omfattende, og derfor gjort rede for i sakspapiret. 246 

Forslag til vedtak: 247 

Velferdstinget vedtar tilskuddsbudsjettet for studentmedier, studentkultur og idrettslag, med de endringene 248 

som fremkommer på møtet. 249 

SAKSOPPLYSNINGER 250 

Generelt 251 

Søknadene til organisasjonene ligger tilgjengelig på studentvelferd.no, og kan leses digitalt. Kultur- og 252 

mediepolitiske tildelingskriterier kan også leses digitalt her.  253 

Representanter oppfordres til å sende inn spørsmål til den enkelte søknad på forhånd. Spørsmål kan 254 

sendes til nestleder@studentvelferd.no. Nestleder vil videreformidle spørsmålene til den aktuelle 255 

søkerorganisasjonen. Samtlige spørsmål og svar vil bli orientert om til alle representantene, slik at alle har 256 

samme vurderingsgrunnlag.  257 

Vi oppfordrer til å sende inn endringsforslag i forkant av møtet. Dersom man ønsker å sende endringsforslag 258 

som foreslår endringer på 20% eller mer må disse bli sendt inn senest fem virkedager før møtestart, jf. §3-7 259 

i Velferdstingets vedtekter. Lenken til skjema for innsending av endringsforslag finner du her.  260 

Bakgrunn for saken 261 

Velferdstinget deler årlig ut midler til studentmedier, studentkultur og idrettslag, i tillegg til at det settes av 262 

midler til egen drift. Midlene som deles ut kommer fra semesteravgiften som betales av alle studenter 263 

tilknyttet Studentsamskipnaden SiO, hvert semester. Den ligger per dags dato på 690 kr per semester. 264 

I arbeidsutvalgets orientering kan du lese om prosessen i forkant av tildelingsmøtet. 265 

I år har Velferdstinget mottatt ni søknader om tilskudd. Det er budsjettkomiteen som har 266 

innstillingsmyndighet på søknadene. Nestleder i arbeidsutvalget og budsjettkomiteen har vært i møter med 267 

alle søkerne for å innhente informasjon og for å sikre en så god behandling av søknadene som mulig.  268 

https://studentvelferd.no/dokumenter/2023/01/Kultur-og-mediepolitiske-tildelingskriterier-for-Velferdstinget-i-Oslo-og-Akershus.pdf
mailto:nestleder@studentvelferd.no
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Bakgrunn for budsjettkomiteens innstilling 269 

Budsjettkomiteen har forsøkt å gjøre en helhetlig vurdering av alle søknadene etter beste evne med vekt på 270 

søkernes behov, størrelse og søknad. Vi har tatt utgangspunkt i søknadene og svarene fra spørsmålsmøtene 271 

når vi har forsøkt å identifisere hvordan vi skal fordele semesteravgiften og hva den skal finansiere. 272 

Diskusjonene innad i budsjettkomiteen har vært grundige og omfattende, og har ført til innstillingene som 273 

presenteres i dette sakspapiret. Budsjettkomiteen innstiller enstemmig på forslaget til tildelingsbudsjettet 274 

vist under. Etter innvilga søknadssum fra SiO på 19 500 000 kroner, måtte vi kutte til sammen 605 000 kroner 275 

fra søknadssummene, men selv med kuttene har budsjettkomiteen tildelt alle søkerorganisasjonene en økt 276 

sum fra i fjor.  277 

Det bemerkes at mengden tekster på nynorsk og engelsk blant studentmediene har økt, men ikke alle når 278 

opp til kravet om 10%. Alle studentmedier ble bedt om å redegjøre for 10%, og man ser at alle har fokus på 279 

å nå opp til kravet om både nynorsk og engelsk. Derfor har budsjettkomiteen valgt å se bort ifra dette 280 

tildelingskravet da det arbeides for å få et bredere tilbud både fra administrasjonene og redaksjonene.  281 

Budsjettkomiteen mener at alle søkerorganisasjonene er viktige aktører i studentlivet, og at alle 282 

organisasjonene har et tilbud som utgjør en forskjell for studentlivet i Oslo og omegn. Samtidig som alle 283 

søkerne har sine unike tilbud er de sammen med på å danne et helhetlig tilbud innen kultur, idrett og media 284 

skreddersydd for studentene.  285 
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INNSTILLINGER OG BEGRUNNELSER 286 

Forslag til tilskuddsbudsjett til studentmedier, studentkultur og idrettslag 2024 287 
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Universitas 288 

 

Universitas er Norges største studentavis, og er en viktig aktør for studentene, noe vi i budsjettkomiteen 289 

anerkjenner. Samtidig som de leverer en noe mangelfull søknad har vi gjennom tildelingsprosessen fått 290 

belyst en økonomistyring fra i fjor som ikke er forenlig med å gi full innvilget søknadssum. Budsjettkomiteen 291 

ser også at Universitas i stor grad er avhengig av Velferdstinget og har vanskeligheter å få ekstern 292 

finansiering. Vi ønsker ikke at store kutt skal føre til likviditetsproblemer eller at færre utgaver trykkes. 293 

Budsjettkomiteen forstår den vanskeligstilte situasjonen med dyrtid i samfunnet vi lever i, men vil påpeke at 294 

Universitas får økt bevilgningen med 450 000 kroner sammenlignet med i fjor.  295 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Universitas 3 550 000 kr.  296 



  

 

 

 
24 

Radio Nova 297 

 

Radio Nova er Oslo sin studentradio, og er en viktig aktør og arena for studenter. De skriver en god og tydelig 298 

søknad, og vi i budsjettkomiteen har opplevd en ryddig prosess med Radio Nova. Vi i budsjettkomiteen ble 299 

enige om å kutte Radio Nova så lite som mulig grunnet det gode arbeidet de gjør, men grunnet en forskjell 300 

mellom total søknadssum opp mot midler vi skal tildele måtte vi gjennomføre noe kutt.  301 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Radio Nova 2 270 000 kr  302 
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Argument 303 

 

Argument er et tverrfaglig og politisk uavhengig magasin, som tilbyr studenter en bredde innad i 304 

studentmediene. De har levert en god og ryddig søknad, og viser til at de ser på ekstern finansiering der det 305 

er mulig. For eksempel søker de UiO sine aktivitetsmidler for mat på arrangementer. Studentmedier faller 306 

ofte mellom to stoler og har utfordring ved å søke ekstern finansiering. Derfor har vi prioritert å kutte så lite 307 

som mulig i denne kategorien.  308 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Argument 380 000 kr.  309 
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Det Norske Studentersamfund (DNS) 310 

 

DNS og Chateau Neuf er Oslo-studentenes storstue, og er en viktig bidragsyter til studentenes trivsel og 311 

tilhørighet til Oslo som studentby. Underforeningene som søker sammen med DNS i år gir også et godt 312 

innblikk i deres bidrag til studentene og hvordan pengene de får vil bli brukt. 313 

DNS begrunner godt hvorfor de honorerer stillinger, og går i detalj på hvordan de vil fordele midlene utover 314 

sine utvalg. Under prosessen har de vært svært imøtekommende og har svart godt på budsjettkomiteen sine 315 

spørsmål. Derfor har vi i budsjettkomiteen valgt å kutte så lite som mulig.  316 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele DNS 2 005 000 kr   317 
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Oslostudentes Idrettsklubb (OSI) 318 

 319 
 

OSI er en viktig bidragsyter for studentenes helse og trivsel. Søknaden deres er grundig utarbeidet, selv om 320 

den dog er noe lang. De svarer godt på spørsmålene fra budsjettkomiteen, og viser til god bruk av 321 

studentenes semesteravgift. OSI viser til en god økonomistyring, og vi i budsjettkomiteen ønsker ikke at et 322 

kutt skal forårsake reduksjon i aktiviteten for studentene.  323 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele OSI 2 305 000 kr  324 



  

 

 

 
28 

BI Athletics  325 

 326 
 327 

Vi i budsjettkomiteen anerkjenner den jobben BI Athletics gjør og det tilbudet de gir til sine medlemmer. 328 

Tilbudet er viktig for å bidra til studenters helse og trivsel. 329 

Budsjettkomiteen forstår den vanskelige situasjonen BI Athletics er i med store kutt i andre inntekter og 330 

velger derfor å øke tildelingen i år med 250 000 kr. Vi tror det er muligheter for organisasjonen å hente inn 331 

midler fra eksterne i større grad enn andre i tildelingsporteføljen til Velferdstinget, som er noe av grunnen til 332 

at vi har innstilt på et større kutt.  333 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele BI Athletics 770 000 kr   334 
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JUSSBUSS 335 

 

Budsjettkomiteen anser Jussbuss som et svært viktig juridisk organ for studenter som søker juridisk bistand. 336 

Jussbuss bidrar til å gi rom for juridisk bistand til svakerestilte og studenter, samtidig som det er et godt miljø 337 

for kompetanseutvikling for jusstudenter.  338 

Vi ser at pengene det søkes om kommer studentene til gode, da de frigir ressurser til promotering av 339 

Jussbuss, rettet mot studenter. I tillegg så er søknadssummen av totalt budsjett lav, sammenlignet med 340 

studenter de bistår.  341 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Jussbuss 410 000 kr  342 
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Juridisk Rådgivning for Kvinner (JURK) 343 

 

JURK er et svært viktig juridisk organ for kvinner som kommer i vanskelige økonomiske og sosiale situasjoner. 344 

I tillegg er det et svært godt faglig tilbud for jusstudenter hvor de kan opparbeide seg erfaring og gjøre viktig 345 

juridisk arbeid for kvinner som ikke har noe annet sted å gå.  346 

Vi ser at pengene det søkes om kommer studentene til gode, da de hovedsakelig går til promotering av JURK, 347 

rettet mot studenter. I tillegg så er søknadssummen av totalt budsjett lav, sammenlignet med studenter de 348 

bistår.  349 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele JURK 410 000 kr  350 
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Kulturstyret 351 

 
Kulturstyret er en utrolig viktig aktør i finansieringen av studentfrivilligheten i Oslo og Akershus, som ikke får 352 

støtte gjennom tildelingsmøtet, derfor er en tilstrekkelig finansiering av kulturstyrets virksomhet viktig for 353 

budsjettkomiteen. Budsjettkomiteen har valgt å innstille på full søknadssum for å understreke det viktige 354 

arbeidet kulturstyret gjør. Kulturstyret delte ut alle midler tildelt i 2023 tidligere i våres, i tillegg til å ta fra 355 

deres egenkapital, som viser et økt behov for å øke midlene tildelt kulturstyret. 356 

Budsjettkomiteen har derfor enstemmig innstilt på å tildele Kulturstyret 3 700 000 kr  357 
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VALG AV MEDLEM TIL KONTROLLKOMITEEN 358 

Saksnummer 107-23/10 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus Nikolai Coronus Dretvik Nyeng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 359 

Arbeidsutvalget innstiller ikke i valgsaker. 360 

Forslag til vedtak: 361 

Det velges ett medlem til kontrollkomiteen for studieåret 23/24 med valgperiode fra og med 9. oktober 2023 til og 362 

med 30. juni 2024. 363 

SAKSOPPLYSNINGER 364 

Ifølge vedtektene § 12-5 Suppleringsvalg, kan ikke Velferdstinget gi fullmakt til arbeidsutvalget i å supplere 365 

vervene nevnt i § 9-3-3. Kontrollkomiteen er listet opp her, derfor kommer denne saken opp for Velferdstinget 366 

igjen.  367 

Saksgang 368 

Kandidatene får mulighet til å redegjøre sitt kandidatur. Deretter er valget i gang og kandidater holder sine 369 

valgtaler. Valgtalen kan være på inntil tre minutter før det åpnes for tre spørsmål til hver av kandidatene. 370 

Om kontrollkomiteen 371 

Kontrollkomiteen har som oppgave å kontrollere at Velferdstingets vedtekter og andre bestemmelser blir 372 

fulgt. Komiteen innstiller overfor Velferdstinget på godkjenning av valgprotokollene ved valg av 373 

Velferdstingets representanter og vararepresentanter. Personen som blir valgt inn i kontrollkomiteen har 374 

plassfratredelse i VT, dvs. at hen trer ut som ordinær VT-representant og mister stemmerett i forsamlingen. 375 

I tillegg skal kontrollkomiteen kontrollere og gi innstilling på at budsjettene og regnskapene fra de som søker 376 

støtte gjennom Velferdstinget eller dets organer er i tråd med Velferdstingets krav og god regnskapsskikk. 377 

Vervet er honorert med 0,1% av lønnstrinn 20 etter statens lønnsregulativer for hver møtedag med 378 

kontrollkomiteen og i Velferdstinget.  379 
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VALG AV MEDLEM TIL VALGKOMITEEN 380 

Saksnummer 108-23/10 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 381 

Arbeidsutvalget innstiller ikke i valgsaker. 382 

Forslag til vedtak: 383 

Det velges ett medlem til valgkomiteen for studieåret 23/24 med valgperiode fra 9. oktober 2023 til og med 384 

30. juni 2024. 385 

SAKSOPPLYSNINGER 386 

Ifølge vedtektene § 12-5 Suppleringsvalg, kan ikke Velferdstinget gi fullmakt til arbeidsutvalget i å supplere til 387 

medlemmer og leder av valgkomiteen. Derfor kommer denne saken opp for Velferdstinget igjen.  388 

Saksgang 389 

Kandidater til vervet holder sine valgtaler. Valgtalene kan være på inntil tre minutter før det åpnes for tre 390 

spørsmål til hver av kandidatene. Alle kandidater som har meldt sitt kandidatur og ikke trukket det innen 391 

valgtalene vil anses som kandidater. 392 

Om valgkomiteen 393 

Valgkomiteen har som oppgave å innstille overfor Velferdstinget i valg på Velferdstingets høstvalgmøte og 394 

Velferdstingets vårvalgmøte. Valgkomiteens arbeid er vedtektsfestet i kapittel 9 i Velferdstingets vedtekter, 395 

og den skal innstille på alle verv nevnt der. Valgkomiteen har også «Retningslinjer for valgkomiteen i 396 

Velferdstinget i Oslo og Akershus» å forholde seg til.  397 
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WORKSHOP OM KULTURPOLITISK DOKUMENT 398 

Saksnummer 109-23/10 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

SAKSOPPLYSNINGER 399 

Nåværende kulturpolitiske dokument inneholder hva Velferdstinget i Oslo og Akershus (VT) mener om 400 

studentfrivillighet, studentforeninger og politikk opp mot SiO, institusjonene og kommunene. 401 

Arbeidsutvalget har laget denne workshopen fordi handlingsplanen sier under organisatoriske prioriteringer 402 

at vi skal revidere dokumentet. Vi ønsker at VT skal diskutere saken og komme med innspill før vi starter 403 

arbeidet med revideringen. 404 

Vi vet at det eksisterer et meningsmangfold i Velferdstinget. Arbeidsutvalget anerkjenner og verdsetter dette 405 

mangfoldet og ønsker at det kommer frem et helhetlig perspektiv på VTs tanker rundt et revidert 406 

kulturpolitisk dokument. Vi oppfordrer representantene til å ta opp egne diskusjonspunkter som 407 

Velferdstinget kan ta stilling til dersom det er aspekter ved denne diskusjonen som ikke kommer frem i 408 

punktene under. 409 

For at diskusjonen skal være best mulig informert, anbefaler vi at representantene setter seg best mulig inn 410 

i det nåværende kulturpolitisk dokument og innholdet på SiO Foreninger sine sider. 411 

Punkter til diskusjon: 412 

• Hvilke temaer bør være med i kulturpolitisk dokument? 413 

o Hvilke temaer bør ikke være med? 414 

o Kulturpolitisk dokument har et eget kapittel for hvordan man kan dele studenter inn i grupper 415 

rundt deres aktivitet i foreningslivet. Skal dette kapittelet bestå, videreutvikles eller avvikles, 416 

og hvordan? 417 

• Hva skal være institusjonenes ansvar for å tilrettelegge for studentforeninger og studentkultur på 418 

sine områder? 419 

• De fleste studentforeninger i Oslo er registrert under SiO. SiO foreninger har kurs for, og hjelper med, 420 

å drive og starte en studentforening. Hvilke tanker har Velferdstinget om SiO foreninger sitt videre 421 

arbeid, og hva burde de gjøre mer/mindre av eller bedre? 422 

• Oslo har et godt etablert kultur- og byliv. Lillestrøm er en langt mindre kommune, men har sine 423 

kulturinstitusjoner også. Hva bør vertskommunenes ansvar være når det kommer til 424 

studentkulturen? 425 

https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/12/Kulturpolitisk-dokument.pdf
https://sio.no/foreninger

